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Närvarande: Ann-Louise Borking, Annika Jansson, Daniella Sundin, Jeanette Väfors, Julia 
Hjelmqwist, Johanna Myllimäki, Fanny Söderberg (usek)  
Frånvarande: Emelie Borking, Annika Stigeberg, Estelle Bylon, Linnea Stigeberg (usek) 
 

 
 

1. Mötet öppnas 
 

2. Val av ordförande och sekreterare 
Ann-Louise och Jeanette 
 

3. Val av justerare 
Johanna Myllimäki 
 

4. Dagordning 
-Dagordningen genomlästes och godkändes 
 

5. Föregående protokoll 
- Protokoll från juli, augusti och september 2021 godkändes och lades till handlingarna 
 

6. Ekonomi 
-Föreningen arrangerade middag för medlemmar till reducerad kostnad i september som 
avslutning på terrängtävlingarna 2021. Det blev en del funktionärer som ville delta och 
maildiskussion med röstning på frågan om de kunde betala medlemsavgift redan i 
september (för att erhålla den reducerade kostanden för middagen) och även gälla för 
2022. Ordinarie beslut är att medlemsavgift inbetald från 1 november även gäller för 
nästkommande år.  
Beslut att i år göra avsteg från ordinarie beslut om att inkommen medlemsavgift från 1 
september och året ut ska räknas som medlemmar under 2022. 
ANM. Detta behöver tas hänsyn till vid inrapportering av medlemmar i januari 2023 för redovisning av 
medlemmar för 2022. 

 
-Ekonomisk rapport från fälttävlanstävlingarna saknas fortfarande. Möten med 
Strömsholms ridsportförbund? har ännu inte blivit av. Det är bl a fakturor för banor (ca 
20000kr) och avgift per ryttare 100kr/start eller 200kr/start (ca 181 starter). Totalt är det 
ungefär 56000kr vilket måste tas hänsyn i bokföringen med förhoppning om att saknade 
fakturor dyker upp under 2022.  
Ungefärlig redovisning av tävlingsekonomin presenterades av Daniella vilket beräknas 
resultera i ca 45000kr plus. Vi ska även ha i minnet att säkerhetsavgifterna för 3 ekipage 
från Norge som erlagts till Strömsholms ridsportförbund? ska inkomma under 2022 när all 
avstämning blivit utförd med dem. Alla har inte betalat i tävlingssystemet och det finns 
lagavgifter som swishats mm.  
Vi tror att middag, café och annat runt i kring tävlingarna har gjort att vi trots allt gått med en 
del i vinst. 
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-Tävling inlagd för nästa år – vi får se om vi kan genomföra dem. 
Önskemål finns att föreningen arrangerar DM i fälttävlan nästa år men eftersom vi inte 
tjänar något på att ha DM så behöver vi ha något ytterligare i samband med DM. Kan vi få 
Breeders 2022? Fråga uppkom om föreningen måste ha tävling under 2022 för att kunna 
lösa tävlingslicenser. 
Beslut - Ann-Louise kollar om vi måste ha en tävling 2022 för att kunna lösa tävlingslicens.  
ANM. Notering efter mötet att föreningen behöver genomföra tävling 2022 för att kunna lösa tävlingslicens 
2023.    

7. Anmälda ärenden   
-Aktivitet för föreningens medlemmar diskuterades. Vi behöver få in förslag. Förslagslåda 
kom som ide att ha i ridhuset. Har vi brevlåda eller behöver det köpas? Säker Häst, Birte 
(ryttarutveckling) 
Beslut: Julia och Annica får i uppdrag att kolla upp vad Birte kan kosta om hon skulle 
komma till oss.  
ANM. Notering efter mötet kostnad enligt uppgift: Längd: ca 2,5 tim. PRIS: 14.000 kr + 6% moms + 
distanskostnader. 
 

- Lag SM erfarenheter och ekonomiska beslut inför kommande tävlingar (om det är 
sammanställt) – bordlägges till nästa möte 
 
-Idrott Online upphör, vad finns det för lösning. Behöver kontrolleras, bordlades till nästa 
möte.   
 
-Datum för årsmöte 2022 diskuterades. Påminnelse till samtliga ledamöter att läsa igenom 
och komplettera/korrigera Verksamhetsberättelsen för 2021 samt Verksamhetsplanen för 
2022. Motioner behöver inkomma till styrelsen 3 veckor innan årsmötets genomförande. 
Beslut: Årsmöte bokas till den 20/2 2022, Tid kl 15.00. Beslutade även att genomföra 
årsmötet digitalt som förra året p g a pågående pandemi.  
 

8. Nästa möte bokas till den 23 januari kl 18.00 genomförs digitalt. Styrelsemöte inför 
årsmöte bokas till 13/2 kl 18.00   
   

9. Mötet avslutas 
     

  Att ta upp på nästa möte: 
- Slutlig ekonomisk rapport från Lag SM i terräng  
- Lag SM erfarenheter och ekonomiska beslut inför kommande tävlingar (om det är sammanställt) 
- Budget2022/Utfall2021, VB2021, VP2022, Revisorsberättelse, avstämning kassör/sekreterare 
medlemmar att kalla till årsmöte 2022  
-Idrott Online upphör – känner vi till konsekvenserna? 
 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

Anvisningar för Digital signering efter att förfrågan erhållits från sekreteraren:”Tellus 
Talk” https://elektronisksignering.se/kostnadsfritt/ 
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Närvarande: Ann-Louise Borking, Annika Jansson, Daniella Sundin, Jeanette Väfors, Julia 
Hjelmqwist, Johanna Myllimäki, Fanny Söderberg (usek)  
Frånvarande: Emelie Borking, Annika Stigeberg, Estelle Bylon, Linnea Stigeberg (usek) 
 


 
 


1. Mötet öppnas 
 


2. Val av ordförande och sekreterare 
Ann-Louise och Jeanette 
 


3. Val av justerare 
Johanna Myllimäki 
 


4. Dagordning 
-Dagordningen genomlästes och godkändes 
 


5. Föregående protokoll 
- Protokoll från juli, augusti och september 2021 godkändes och lades till handlingarna 
 


6. Ekonomi 
-Föreningen arrangerade middag för medlemmar till reducerad kostnad i september som 
avslutning på terrängtävlingarna 2021. Det blev en del funktionärer som ville delta och 
maildiskussion med röstning på frågan om de kunde betala medlemsavgift redan i 
september (för att erhålla den reducerade kostanden för middagen) och även gälla för 
2022. Ordinarie beslut är att medlemsavgift inbetald från 1 november även gäller för 
nästkommande år.  
Beslut att i år göra avsteg från ordinarie beslut om att inkommen medlemsavgift från 1 
september och året ut ska räknas som medlemmar under 2022. 
ANM. Detta behöver tas hänsyn till vid inrapportering av medlemmar i januari 2023 för redovisning av 
medlemmar för 2022. 


 
-Ekonomisk rapport från fälttävlanstävlingarna saknas fortfarande. Möten med 
Strömsholms ridsportförbund? har ännu inte blivit av. Det är bl a fakturor för banor (ca 
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fakturor dyker upp under 2022.  
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resultera i ca 45000kr plus. Vi ska även ha i minnet att säkerhetsavgifterna för 3 ekipage 
från Norge som erlagts till Strömsholms ridsportförbund? ska inkomma under 2022 när all 
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-Tävling inlagd för nästa år – vi får se om vi kan genomföra dem. 
Önskemål finns att föreningen arrangerar DM i fälttävlan nästa år men eftersom vi inte 
tjänar något på att ha DM så behöver vi ha något ytterligare i samband med DM. Kan vi få 
Breeders 2022? Fråga uppkom om föreningen måste ha tävling under 2022 för att kunna 
lösa tävlingslicenser. 
Beslut - Ann-Louise kollar om vi måste ha en tävling 2022 för att kunna lösa tävlingslicens.  
ANM. Notering efter mötet att föreningen behöver genomföra tävling 2022 för att kunna lösa tävlingslicens 
2023.    


7. Anmälda ärenden   
-Aktivitet för föreningens medlemmar diskuterades. Vi behöver få in förslag. Förslagslåda 
kom som ide att ha i ridhuset. Har vi brevlåda eller behöver det köpas? Säker Häst, Birte 
(ryttarutveckling) 
Beslut: Julia och Annica får i uppdrag att kolla upp vad Birte kan kosta om hon skulle 
komma till oss.  
ANM. Notering efter mötet kostnad enligt uppgift: Längd: ca 2,5 tim. PRIS: 14.000 kr + 6% moms + 
distanskostnader. 
 


- Lag SM erfarenheter och ekonomiska beslut inför kommande tävlingar (om det är 
sammanställt) – bordlägges till nästa möte 
 
-Idrott Online upphör, vad finns det för lösning. Behöver kontrolleras, bordlades till nästa 
möte.   
 
-Datum för årsmöte 2022 diskuterades. Påminnelse till samtliga ledamöter att läsa igenom 
och komplettera/korrigera Verksamhetsberättelsen för 2021 samt Verksamhetsplanen för 
2022. Motioner behöver inkomma till styrelsen 3 veckor innan årsmötets genomförande. 
Beslut: Årsmöte bokas till den 20/2 2022, Tid kl 15.00. Beslutade även att genomföra 
årsmötet digitalt som förra året p g a pågående pandemi.  
 


8. Nästa möte bokas till den 23 januari kl 18.00 genomförs digitalt. Styrelsemöte inför 
årsmöte bokas till 13/2 kl 18.00   
   


9. Mötet avslutas 
     


  Att ta upp på nästa möte: 
- Slutlig ekonomisk rapport från Lag SM i terräng  
- Lag SM erfarenheter och ekonomiska beslut inför kommande tävlingar (om det är sammanställt) 
- Budget2022/Utfall2021, VB2021, VP2022, Revisorsberättelse, avstämning kassör/sekreterare 
medlemmar att kalla till årsmöte 2022  
-Idrott Online upphör – känner vi till konsekvenserna? 
 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 


Anvisningar för Digital signering efter att förfrågan erhållits från sekreteraren:”Tellus 
Talk” https://elektronisksignering.se/kostnadsfritt/ 
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